
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 5 sierpnia 2013 r. 
 
OA.0002.8.2013.RG 
 

PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2013 
 

z obrad XXXVI sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która 
odbyła się 29 lipca 2013 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 

 
 
 Na XXXVI sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 12 radnych (lista 
obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto 
w obradach wzięły udział zaproszone osoby spoza Rady (lista obecności 
stanowi załączniki nr 2 do niniejszego protokołu). 
 
 
Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Piotr Pękalski o godz. 805 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
aktualnie w sesji uczestniczy 12 radnych, co wobec składu Rady Gminy 
wynoszącego 15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany 
porządek obrad. 
 Porządek obrad w wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęty został 
jednogłośnie 12 głosami „za”. 
 
Przyjęty porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Krzywcza na lata 2013 – 
2023; 

2) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (położonych w Bachowie); 
3) zmieniająca uchwałę własną Nr 50/VII/2007 Rady Gminy Krzywcza z dnia 

30 kwietnia 2007 r. w sprawie przekazania do sprzedaży nieruchomości 
stanowiącej własność gminy Krzywcza 

3. Zakończenie obrad. 
 
 
Ad 2. 
 Kierownik Referatu Księgowości i Finansów Urzędu Gminy Krzywcza 
Alicja Pilch przedstawiła projekt uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Krzywcza na lata 2013 – 2023 
wraz z uzasadnieniem. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 12 głosami „za” (Uchwała Nr 221/XXXVI/2013). 
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 Następnie Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił projekt 
uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 
nieruchomości (położonych w Bachowie) wraz z uzasadnieniem wraz 
z uzasadnieniem. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 14 głosami „za” (Uchwała Nr 222/XXXVI/2013). 
 
 Sekretarz Gminy Kazimierz Trojan przedstawił także projekt uchwały 
Rady Gminy Krzywcza zmieniającej Uchwałę własną Nr 50/VII/2007 Rady 
Gminy Krzywcza z dnia 30 kwietnia 2007 r. w sprawie przekazania 
do sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność gminy Krzywcza wraz 
z uzasadnieniem. 
 W wyniku głosowania projekt proponowanej Uchwały przyjęty został 
jednogłośnie 12 głosami „za” (Uchwała Nr 223/XXXVI/2013). 
 
 Następnie Przewodniczący Rady Gminy oddał głos Wójtowi Gminy, 
który powiedział – Gmina otrzymała pismo e-mail’em z Urzędu 
Marszałkowskiego w Rzeszowie w sprawie Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich. Gmina Krzywcza korzystała już z dofinansowania udzielonego 
z tego programu. Szczególnie zadania te obejmowały remont obiektów 
kulturalnych. W nowej perspektywie unijnej na lata 2014 – 2020 okazuje się, 
że jest możliwość wpisania definicji dróg jako elementu, który można 
finansować z tego programu. Do tej pory z Programu Rozwoju Obszarów 
Wiejskich nie można było finansować. Obecnie w Ministerstwie trwają prace 
nad stworzeniem definicji drogi, aby można było na nie otrzymać 
dofinansowanie. W tej chwili nikt nie jest wstanie określić, jak będzie wyglądać 
kwestia dofinansowania. PROW jest programem, w którym podatek VAT jest 
wydatkiem niekwalifikowanym. Wkład własny jest zazwyczaj większy niż 25%, 
bo musi być powiększony o ten podatek więc wkład własny wyniesie około 
40%. Ponadto wyjaśnił, że gmina nie jest wstanie odzyskać podatku VAT przy 
dofinansowaniu z tego programu. Gmina zostało poproszona wspomnianym 
pismem o wypełnienie tabeli, w której należy podać kategorie dróg (lokalne, 
dojazdowe) oraz należy podać lokalizacje (miejscowościami) a także 
szacowana długość w kilometrach oraz szacowany koszt. W związku z tym 
prosił radnych o zgłaszanie dróg, które powinno się ująć w tej tabeli. 
 
 Radny Adam Czarniecki zgłosił następujące drogi w Babicach: 
- na osiedle słoneczne, 
- na Kurasza oraz między Chruścicką a Burchałą; 
- między Wajdą a Bembenkiem, 
- koło Pana Piotra Buś, 
- na Bandyka, 
- na Sikorskiego, 
- podjazd do Pana Michalskiego. 
- na Burego. 
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 Radna Bożena Banaś zgłosiła następujące drogi w Ruszelczycach: 
- koło posiadłości Pani Eugenii Kiełbowicz, 
- do świetlicy wiejskiej, 
Wójt wyjaśnił, że drogę do świetlicy wiejskiej w Ruszelczycach nie można 
zgłosić, bo nie jest ona formalnie wytyczona. 
 

 Radny Stanisław Lewiarz zgłosił następujące drogi w Reczpolu: 
- na Przedchołowice, 
- do posiadłości Stanisława Lewiarza, 
- na błoto, 
- do Tomaszewskiej, 
- do Bednarczyka. 
 

 Radny Wojciech Sawicki zgłosił następujące drogi w Krzywczy: 
- przez osiedle, 
- na Walczaka, 
- koło Hyżego w kierunku na powstające nowe osiedle, 
 

 Radna Maria Napora zgłosiła drogę do kościoła w Średniej. 
 

 Radny Józef Opałka zgłosił następujące drogi w Bachowie: 
- na Mikickiego, 
- na Kurasza, 
- od Krążek do kładki, 
- od Parcelacji koło działek Pana Sapy. 
 

 Radny Leszek Martyn zgłosił drogę koło świetlicy wiejskiej w Woli 
Krzywieckiej. 
 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Krzywiński zgłosił 
następujące drogi w Kupnej: 
- dokończenie drogi (dalszy odcinek) przez wieś, 
- od kapliczki na Panią Alicję Perduta, 
- dojazdowa do lasu. 
 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogusław Krzywiński także zgłosił 
drogę na Chyrzynkę oraz poprzeczna z tą drogą a także do Pana Sowy 
w Chyrzynie. 
 
 
Ad 3. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 835 
XXXVI nadzwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VI kadencji. 
 
 Na tym protokół zakończono. 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Piotr Pękalski 
 


